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VERSLAG MINAKLIRAAD 
 

Dinsdag 6 oktober 2020 – Zaal prinsenhof gemeentehuis 

 

Aanwezig: Wannyn Pol, Bossuyt Marc, Christiaens Jean-Pierre, Davidts Michel, De Clercq Bart, De 
Smedt Mady, Decuypere Dirk, Demeulemeester Fons, Pille Jan, Rommens Ruben, 

Vandeburie Stijn, Vandendriessche Johan, Desmet Ann-Sophie, Verschuere Annicq , 
Detavernier Liesbeth, Doeuvre Glenda 

Verontschuldigd: Bossuyt Jan, Fournier Joël, Martyn Simon, Vrijghem Yves, Van Steenbrugge Koen, 
Verbrugge Ruth, Dirk Libbrecht, Marc Spiette 

 

Verslag 

 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 
 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
 

2. Regionaal energie- en klimaatactieplan en Regionale ruimtelijke energiestrategie – 

toelichting Leiedal 
 

Toelichting door Merel Goossens van Leiedal. De presentatie wordt als bijlage bij het verslag gevoegd. 
 
In Zuid-West-Vlaanderen ondertekenden de 13 burgemeesters op 14 juni 2019 het vernieuwde 
Burgemeestersconvenant. Een uitdaging want in 2017 behaalden alle gemeenten samen een score van -

11% CO2 ten aanzien van 2005. 
 
Het energie- en klimaatactieplan geeft een overzicht van de CO2-vermindering die de gemeenten op dit 
moment behaald hebben en bevat daarnaast ook een tabel met regionale acties om de komende jaren in 
te zetten op klimaatverandering en de gevolgen die dit met zich meebrengt zoveel als mogelijk te 
beperken. 

 
Binnen Leiedal wordt er ook gewerkt aan een regionale ruimtelijke energiestrategie om structureel te 
focussen op de ruimtelijke kansen voor hernieuwbare energie en om de energieproductie te 

verduurzamen aan de hand van warmtenetten, wind- en zonne-energie en klimaatneutrale wijken. In de 
regionale ruimtelijke energiestrategie worden mogelijke acties beschreven die kunnen bijdragen om de 
doelstellingen van het burgemeestersconvenant te halen (-40% CO2 tegen 2030, klimaatneutraliteit 
tegen 2050).  

 
Er waren heel wat vragen over de voorgestelde actie om 2 windmolens te plaatsen langs de Schelde. 
Merel laat weten dat de regionale energiestrategie een opsomming van kansen en opportuniteiten bevat 
om de doelstellingen te bereiken. Dat de gemeente door de regionale energiestrategie goed te keuren 
zichzelf geen verplichtingen oplegt om ook effectief 2 windmolens langs de Schelde te plaatsen. Maar dan 
zal de gemeente andere extra acties moeten uitvoeren om de doelstellingen te behalen.  
 

 
3. Ontslag voorzitter – aanstellen nieuwe voorzitter 
 
Huidig voorzitter Michel Davidts liet tijdens de Raad van Bestuur van 9 september weten dat hij om 

professionele redenen ontslag wenst te nemen als voorzitter van De MiNaKliRaad. Hij wenst wel lid te 
blijven van de algemene vergadering. 
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Op de oproep naar mogelijke kandidaten om het voorzitterschap op zich te nemen heeft 1 persoon 

gereageerd. 

De kandidatuur van Stijn Vandeburie om de nieuwe voorzitter te worden werd unaniem goedgekeurd. 
 
Michel wordt bedankt voor zijn jarenlange inzet. 
 
 

4. Stavaza en planning plantseizoen 
 
Glenda geeft toelichting bij de plannen voor het huidige plantseizoen. 
 

1. In de Korenstraat is er een groenproject voorzien waaraan ook de aanplant van geboortegroen 
wordt gekoppeld. Er komen 18 streekeigen bomen, waaronder een aantal fruitbomen, en 
gemengde hagen/heggen. 
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2. In de Ruggestraat, op het groenplein rechtover de school, komen 6 bomen. 
3. Achter de appartementen aan de stationsomgeving worden ook 6 bomen aangeplant. 
4. In Maelstene (Kerkhove) komen 2 extra bomen op het middenplein. 
5. Aan het OC Outrijve worden minstens 4 extra bomen aangeplant. 

 

In totaal worden 36 extra bomen aangeplant het komende plantseizoen. Door het ondertekenen van het 
bomencharter heeft de gemeente het engagement aangegaan om tegen het einde van de legislatuur 500 
extra bomen aan te planten.  
 
Heel wat bomen die vorige winter werden aangeplant hebben de droge zomer niet overleeft. Deze bomen 
zullen nog dit plantseizoen vervangen worden. Ook de hagen in de Vierschaarstraat zullen heraangeplant 
worden. 

 
De medewerker van de gemeente die verantwoordelijk is voor het water geven aan het groen raakt 
wekelijks niet meer rond om ook alle nieuw aangeplante bomen water te geven. De gemeente is op zoek 

naar een vrijwilliger die hier zou willen aan meewerken door een deel van water het groen ’s avonds 
water te geven. Geïnteresseerden mogen dit laten weten aan Glenda (glenda.doeuvre@avelgem.be). 
 
Pol vraagt of vergunningen die worden afgeleverd voor het kappen van hoogstammige bomen, waarbij 

een verplichte heraanplant wordt opgelegd door de gemeente, worden opgevolgd zodat de heraanplant 
ook effectief wordt uitgevoerd. 
Er wordt steeds een waarborg gekoppeld aan de vergunning. De heraanplant moet uitgevoerd worden in 
het volgende plantseizoen. Dit wordt ook gecontroleerd. 
 
Bart vraagt of er bij het project in de Korenstraat ook stekelhoudende soorten voorzien worden bij de 

aanplant van de heg.  Er is 1 soort voorzien namelijk de sleedoorn. 
 
Schepen Annicq laat weten dat hij naar het boscongres geweest is. De ambitie van de minister is om 
4.000 ha bos aan te planten tegen 2024. 750 ha zou door de gemeenten aangeplant moeten worden. Dit 
komt neer op 2,5 ha per gemeente. Voor Avelgem is dit moeilijk daar we in de meersen liggen en het niet 

de bedoeling is om dergelijke gebieden te gaan bebossen. Er moet een evenwicht gehouden worden 
tussen het behouden van open ruimte en het bebossen. 

Natuurpunt raadt aan om KLE’s aan te planten. 
 
 
5. Stavaza trage wegen 
 
Schepen Annicq laat weten dat er een werkgroep (leden schepencollege, 2 leden Natuurpunt, 2 personen 
uit de landbouw) opgericht werd die samen met het gemeentebestuur een gemeentelijk beleidskader 

trage wegen heeft uitgewerkt. Dit beleidskader omvat een visie voor de trage wegen op grondgebied 
Avelgem. 
 
Op dinsdag 3 november is er om 19.00 uur een infovergadering in het OC Outrijve waar dit beleidskader 
aan de Ondernemersraad, MiNaKliraad en de Gecoro zal worden voorgesteld.  
 

Aan de adviesraden wordt gevraagd een advies te formuleren over het beleidskader vóór 23 november 

2020. 
 
 
6. Stavaza nieuw recyclagepark 
 
De plannen voor de bouw van het nieuw intergemeentelijk recyclagepark en de gemeentelijke loods 

beginnen vorm te krijgen. Deze plannen worden in november aan de raad van bestuur van Imog 
voorgesteld, daarna is er een looptijd van 13 tot 15 maanden voor o.a. de subsidieaanvraag bij Ovam en 
het aanschrijven van aannemers… 
 
De plannen zullen later voorgesteld worden aan de leden van de MiNaKliRaad nadat deze aan de 
gemeenteraad werden voorgesteld. 
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7. Stavaza beschermen zwaluwen 

 

De gemeente en het Stadlandschap Leie en Schelde zullen samen de zwaluwtil aankopen. Binnenkort is 
er een overleg voorzien om de locatie van de zwaluwtil, in de buurt van het stationsgebouw, vast te 
leggen. 
De zwaluwtil zou geplaatst worden in januari – februari 2021. 
 

 
8. Varia 
 
Natuurpunt organiseert samen met de gemeente op 10 oktober een activiteit naar aanleiding van de 
Nacht van de duisternis en op 18 oktober is er een trage wegenwandeling in Bossuit. 
De flyers worden bij het verslag gevoegd. 
Iedereen is welkom. Opgelet omwille van de huidige coronamaatregelen is het belangrijk om vooraf in  te 

schrijven. 
 
 

9. Volgende vergadering 
 
Donderdag 19 november 2020 om 19.30 in zaal Prinsenhof van het gemeentehuis. 


